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Protokół  Nr 7/2007 
z posiedzenia Komisji Gospodarki i Bud Ŝetu 

odbytego w dniu 20 czerwca 2007r. 
 

 
Obecni na posiedzeniu:  

Krzywak Krzysztof - Przewodniczący Komisji 
Budych Andrzej- Wiceprzewodniczący Komisji 
Jan Mazur - członek Komisji 
Wioleta Muszyńska - członek Komisji 
Ryszard Dembniak - członek Komisji 
Ryszard Stachowiak - członek Komisji 
 
Porządek posiedzenia:  

1. Analiza finansowa dot. stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego w gminie 
2. Polityka mieszkaniowa gminy 
3. Sprawy bieŜące (projekty uchwał) 
 

 
Posiedzenie Komisji trwało od godz. 13.00 do godz. 15.00 
 
Przewodnicz ący Komisji Krzysztof Krzywak przedstawił planowany plan posiedzenia. 
Komisja jednogło śnie przyj ęła plan. 
 
Ad.1.  
 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk przedstawiła Komisji analizę finansową dot. stanu 
bezpieczeństwa i porządku publicznego w gminie /informacja w załączeniu do protokołu/. 
 
Przewodnicz ący Komisji Krzysztof Krzywak  zapytał jak przedstawia się sytuacja 
funkcjonowania monitoringu i jakie są plany są z tym związane? 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk  poinformowała, Ŝe  kamera przy Placu Wolności nie 
działa z uwagi na uszkodzenie sieci. Naprawą zajmuje się pracownik zatrudniony na umowę 
zlecenie, poniewaŜ okres gwarancyjny juŜ się skończył.  
Jeśli chodzi o plany to Zastępca Burmistrza poinformowała, Ŝe otrzymała sygnał od 
Kierownika OKSiR, Ŝe w okolicach stadionu na płycie zbiera się młodzieŜ i naleŜałoby 
zwiększyć tam bezpieczeństwo. Drugi wniosek z Gimnazjum o monitoring szkoły został 
przekazany do RIT-u celem rozeznania tematu. 
Radny Ryszard Dembniak  zauwaŜył potrzebę oświetlenia w pierwszej kolejności parku przy 
I Gimnazjum. 
 
Radna Wioleta Muszy ńska  zwróciła uwagę na nieprzestrzeganie przepisów ruchu 
drogowego w okolicach sklepu Sagana na ul. Wojska Polskiego (parkujące pojazdy w tym 
zaopatrzenie sklepu przy pasach).  
 
Przewodnicz ący Komisji Krzysztof Krzywak  zwrócił uwagę na stan znaków drogowych i 
zasugerował, by RIT raz w tygodniu przeglądał je. 
 
Ad.2  
 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk przedstawiła Komisji informację dot. stanu zasobów 
mieszkaniowych w gminie, tegorocznej sprzedaŜy mieszkań oraz plany na 2007 rok 
/informacja w załączeniu do protokołu/. 
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W dyskusji nad tematem radny Andrzej Budych stanął na stanowisku, by gmina wystawiała 
większą ilość działek na sprzedaŜ, a w momencie nie stawienia się do przetargu zastosować 
sprzedaŜ z tzw. „wolnej ręki”. 
 
Ad.3  
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk zapoznała Komisję z projektem uchwały dot. oddania 
nieruchomości w wieczyste uŜytkowanie  w związku z wnioskiem p. /wyłączenie jawności w 
zakresie danych osobowych; na podstawie art.5 ust.2 ustawy z dnia 6 września 2001 roku o dostępie 
do informacji publicznej, jawność wyłączyła podinspektor Magdalena Tomaszewska/. Temat 
wywołania uchwały był juŜ omawiany na majowym posiedzeniu.  
Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i skierowała jednogło śnie pod obrady 
sesji.  
 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk  zapoznała Komisję z projektem uchwały dot. 
uczczenia 50-lecia erygowania parafii Macierzyństwa Najświętszej Maryi Panny w 
Zbąszynku. 
Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i skierowała jednogło śnie pod obrady 
sesji. 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk  zapoznała Komisję z projektem uchwały dot. 
uzupełnienia i powołania składu Komisji Rewizyjnej. 
Komisja zapoznały się z projektem uchwały i skierowała jednogłośnie pod obrady sesji. 
  
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk  zapoznała Komisję z projektem uchwały dot. 
poszerzenia kompetencji Komisji Stałych i powołania Komisji Regulaminowej, 
Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i skierowały jednogło śnie pod obrady 
sesji.  
 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk  powróciła do tematu wywołania uchwały odnośnie 
utrzymania porządku i czystości na terenie gminy Zbąszynek. Poinformowała o pozytywnej 
opinii Głównego Inspektoratu Sanitarnego do przedłoŜonego projektu.  
Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i skierowały jednogło śnie pod obrady 
sesji.  
 
W sprawach bie Ŝących Zast ępca Burmistrza Ewa Omelczuk przedstawiła bieŜące 
problemy wynikłe na oczyszczalni ścieków w Zbąszynku (zastoje wody na 2 filtrach).  
 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk  poinformowała, Ŝe z dniem 31.08.2007r. obowiązuje 
zakaz zrzutu ścieków w Kręcku. Został napisany wniosek o przesunięcie terminu do 2010 
roku. W tej sprawie koniecznie będzie opracowanie harmonogramu prac do końca sierpnia 
br, który wykonany zostanie wspólnie z PKP. Temat naleŜy ująć takŜe w WPI. Harmonogram 
zostanie przedstawiony na sierpniowych komisjach. 
 
Barbara Stasik p.o Sekretarz  przedstawiła projekt uchwały odnośnie uchwalenia Statutu 
Urzędu Miejskiego w Zbąszynku. 
Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i skierowała jednogło śnie pod obrady 
sesji.  
 
W sprawach bie Ŝących p.o. Sekretarz  poinformowała Komisję o złoŜonym piśmie do 
Komisji heraldycznej odnośnie zaopiniowania herbu i flagi gminy Zbąszynek (odczytała 
pismo). Zasugerowała takŜe moŜliwość rozwiązania przy tej okazji kwestii uŜywania 
insygniów władzy Przewodniczącego i Burmistrza i ujęcia zapisu w Statucie Gminy, z czym 
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takŜe zwróciła się z zapytaniem do Komisji heraldycznej.  
 
Następnie poinformowała o zbliŜającym się zakończeniu kadencji ławników sądowych, w 
związku z czym w BIP-ie zostanie ogłoszony nabór na to stanowisko, a Rada Miejska do 
października będzie musiała podjąć uchwałę w sprawie wyboru ławników. Poinformowała 
takŜe, Ŝe w wyniku poszerzenia swoich obowiązków w związku z pełnioną funkcją 
Sekretarza gminy nie zamierza ponownie zgłaszać swojej kandydatury na ławnika. 
 
Kierownik ZUK Piotr Mazur  wyraził potrzebę zakupu cysterny dla zabezpieczenia 
awaryjnego ludności w wodę pitną. Temat był wcześniej omawiany na posiedzeniu Komisji w 
maju. 
Przewodnicz ący Komisji Krzysztof Krzywak  podtrzymał swoje stanowisko, Ŝe jest to 
zadanie powiatu. ZauwaŜył, Ŝe co raz częściej zaczynamy realizować zadania innego 
podmiotu, a w sytuacji beczkowozu nie mamy Ŝadnej gwarancji, Ŝe w momencie awarii na 
naszym terenie powiat udostępni ten beczkowóz. 
Ostatecznie Komisja stanęła na stanowisku, by ZUK zakupił na własne potrzeby beczkowóz 
a w kryzysowych sytuacjach korzystać z beczkowozu powiatu, bo jest to ich zadanie. 
 
Podjęto temat umownych kar za zrzut ścieków, które do końca roku trzeba spłacić. Kierownik 
ZUK poinformował, Ŝe odbyły się wstępne rozmowy i zostanie napisany wniosek o 
umorzenie. W przypadku odmowy ZUK wystąpi z wnioskiem o rozłoŜenie zaległości na raty. 
 
Przewodnicz ący Komisji Krzysztof Krzywak  zwrócił uwagę Kierownikowi ZUK na 
zapiaszczoną studzienkę burzową w okolicach sklepu T.Czeszejki i inne studzienki przy ul. 
Wojska Polskiego. 
 
Radny Ryszard Stachowiak  zwrócił się z wnioskiem o wysłanie StraŜnika Miejskiego do 
właścicieli posesji PCK 14, w okolicach „białego domku” z prośbą o wykoszenie trawy. 
 
Przewodnicz ący Komisji Krzysztof Krzywak  wystąpił  z wnioskiem o przygotowanie 
informacji o czasie pracy kierowników jednostek organizacyjnych oraz ich wynagrodzeniu w 
2006 roku i obecnie. Zwrócił uwagę takŜe na małą efektywność utrzymania czystości w 
zakresie wykaszania trawników, co było bardzo widoczne w czasie BoŜego Ciała; nie 
wykoszone trawniki przy u. Wojska Polskiego, śmietniki obrośnięte trawą, zapiaszczone 
pobocza. Wjazd drogą Chlastawa Zbąszynek teŜ daje duŜo do myślenia. Nie wpływa to 
pozytywnie na promocję gminy. 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 
 
Protokołowała: 
 
Magdalena Tomaszewska 
 
Przewodniczący Komisji 
 
Krzysztof Krzywak 
 
Wyciąg z protokołu otrzymują: 

1. Burmistrz 
2. Zastępca Burmistrza 
3. p.o. Sekretarz 
4. Skarbnik 
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5. Przewodniczący Rady 
6. Przewodniczący Komisji 


